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Abstract (en)
[origin: WO9112384A1] The guide element described has a bolt (5) rotatably mounted by means of a sleeve insert at one end of a rod (21), the bolt
being connected for longitudinal movement with the front part of a guide sleeve (16') in such a way that rotational movement of the guide sleeve
(16") is transmitted to the bolt (5). A spring (20) presses the bolt (5) out from the guide sleeve (16'). At the rear end of the guide sleeve (16') is an
at least approximately conical flange (17). The dimensions of the interior of the conical flange are such that it can accommodate the head (1) of the
sleeve insert.

Abstract (fr)
Un dispositif de guidage comprend une cheville (5) montable de maniére rotative a une extrémité d'une tige (21) au moyen d'un manchon
d'insertion. La cheville est reliée de maniére axialement coulissante a la partie antérieure d'un manchon de guidage (16'), de sorte qu'un
mouvement de rotation du manchon de guidage (16') puisse se transmettre a la cheville (5). Un ressort (20) expulse la cheville (5) du manchon de
guidage (16'). Un anneau de bride (17) au moins approximativement en forme de cloche agencé a I'extrémité postérieure du manchon de guidage
(16") délimite un espace intérieur de dimensions telles qu'il peut abriter la téte (1) du manchon d'insertion.
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